



Mr. Abdulla Kamal
Chairman of the Board

Ms. Najla Al-Shirawi
Group Chief Executive Officer

SICO Reports BD 2.8 million (USD 7.5 million) Net Profit Attributable to Shareholders for the First Half of 2026

- *SICO's AUMs grew to BD 3.3 billion (USD 8.9 billion).*

Manama, Kingdom of Bahrain – 11 August 2026 SICO BSC (c), licensed as a conventional wholesale bank by the Central Bank of Bahrain “CBB”, announced today its consolidated results for the second quarter and six months ended 30 June 2026.

For the quarter, SICO's consolidated net profit attributable to shareholders grew 48% year-on-year, to record BD 2.2 million (USD 6.0 million) in the second quarter of 2026 compared to BD 1.5 million (USD 4.0 million) recorded in the same three-month period of last year. This growth was primarily driven by higher net investment income, supported by a recovery in market valuations. Earnings per share (EPS) reached 5.51 Bahraini fils for the quarter, compared to 3.73 Bahraini fils in the corresponding period of 2025. Total comprehensive income attributable to shareholders rose 36% to BD 2.3 million (USD 6.1 million), up from BD 1.7 million (USD 4.5 million) reported in the second quarter of 2025.

Total operating income for the second quarter of 2026 increased 17% year-on-year to BD 6.7 million (USD 17.8 million), compared to BD 5.7 million (USD 15.2 million) achieved in the same period of the previous year.

For the first six months of 2026, SICO reported a consolidated net profit attributable to shareholders of BD 2.8 million (USD 7.5 million), a 3% decline from BD 2.9 million (USD 7.7 million) recorded in the first half of 2025. This variance was primarily driven by lower net fee income for the period. Earnings per share (EPS) for the first half of 2026 stood at 6.91 Bahraini fils, compared to 7.15 Bahraini fils in the corresponding period of 2025. Total comprehensive income attributable to shareholders amounted to BD 2.3 million (USD 6.1 million), down 25% from BD 3.1 million (USD 8.1

million) reported in the first half of 2025, primarily reflecting movements in the investments fair value reserve for the period.

Total equity attributable to shareholders stood at BD 75.2 million (USD 199.4 million) as at 30 June 2026, a 1% decrease from BD 76.1 million (USD 201.8 million) as at 31 December 2025, reflecting the BD 3.2 million (USD 8.5 million) dividend for 2025 paid to shareholders during the second quarter of the year. Total assets grew 1% over the same period, closing at BD 601.9 million (USD 1.6 billion) against BD 595.4 million (USD 1.6 billion) at 31 December 2025.

SICO's net investment income for the first half of 2026 increased 19% to BD 2.5 million (USD 6.7 million) from BD 2.1 million (USD 5.6 million) recorded in the corresponding period of 2025. Net fee income for the six-month period stood at BD 5.0 million (USD 13.2 million), reflecting a 10% decline from BD 5.5 million (USD 14.7 million) reported in the first half of 2025. Brokerage and other income rose 5% during the period, reaching BD 1.63 million (USD 4.3 million) compared to BD 1.55 million (USD 4.1 million) in the same period last year.

On a gross basis (including leverage) SICO's assets under management (AUMs) rose by 9% to BD 3.3 billion (USD 8.9 billion) in the first half of the year compared to BD 3.1 billion (USD 8.2 billion) at year-end 2025. The growth in AUMs was driven by an expanding client base, additional inflows from existing clients across asset classes, and the continued strong performance of SICO's funds and portfolios under management.

Commenting on SICO's performance for the second quarter of 2026, **Mr. Abdulla Kamal, Chairman of the Board of SICO**, said, "The Group's performance during the quarter reflects the strength and diversity of our businesses and our ability to navigate market conditions with foresight and a disciplined approach. Revenues recovered strongly compared to the first quarter of the year, while we continued to provide our clients with compelling investment opportunities and maintained rigorous risk management amid volatile market conditions. SICO also maintains a highly liquid balance sheet, sound asset quality, and a strong capital base that provides the Group with strategic flexibility. The Board continues to support the Group's strategy to drive growth and deliver sustainable value to shareholders."

Group Chief Executive Officer of SICO, Ms. Najla Al-Shirawi, added, "The positive results and continued growth in our assets under management reflect our clients' confidence in SICO and the strength of our investment capabilities in a challenging operating environment. Assets under management reached USD 8.9 billion by the end of the second quarter, supported by strong net inflows during the first half of the year, primarily into our fixed income and equities strategies. During the second quarter, SICO Capital launched the SICO GCC Dividends Fund in the Kingdom of Saudi Arabia, further strengthening its position in the Saudi market. Our investment banking business secured new mandates while continuing to progress a number of existing mandates that are expected to be completed this year. SICO also maintained its position as the number one broker on Bahrain Bourse by total traded value during the first half of the year, with a 53% market share."

SICO received several prestigious awards during 2026, including Best Investment Bank in Bahrain at the Global Finance World's Best Investment Banks Awards for the seventh consecutive year, as well as Best Investment Bank and Best Bank for Diversity and Inclusion in Bahrain at the Euromoney

Awards for Excellence 2026. In addition, the SICO MENA Equity Fund, managed by SICO Capital, was named Equity Fund of the Year at the 2026 Global Banking & Markets (GBM) Middle East Awards. Forbes Middle East also recognized Ms. Najla Al-Shirawi, Group Chief Executive Officer of SICO, by naming her among the Top 50 Asset Managers in the Middle East for 2026.

SICO is listed on Bahrain Bourse ("BHB") and its code is SICO-C. The press release and full set of financial statements will be available on SICO and BHB websites.

-Ends-

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.9 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since its inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



السيدة نجلاء الشيراوي
الرئيس التنفيذي للمجموعة

السيد عبدالله كمال
رئيس مجلس الإدارة

سيكو تحقق 2.8 مليون دينار بحريني (7.5 مليون دولار أمريكي) صافي ربح موحد عائد للمساهمين في النصف الأول من عام 2026

• ارتفاع الأصول تحت الإدارة إلى 3.3 مليار دينار بحريني (8.9 مليار دولار أمريكي)

المنامة، مملكة البحرين- 11 أغسطس 2026: أعلنت سيكو ش.م.ب. (م)، المرخصة من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، عن نتائجها الموحدة للربع الثاني والستة شهور المنتهية في 30 يونيو 2026.

ارتفع صافي الربح الموحد العائد للمساهمين بنسبة 48% ليسجل 2.2 مليون دينار بحريني (6.0 مليون دولار أمريكي) للربع الثاني من عام 2026 مقارنة بـ 1.5 مليون دينار بحريني (4.0 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام الماضي. ويعزى هذا الارتفاع بشكل رئيسي إلى ارتفاع صافي الدخل من الأنشطة الاستثمارية مدعوماً بتحسين أداء الأسواق المالية. هذا وبلغت ربحية السهم الواحد 5.51 فلس بحريني في الربع الثاني من العام مقارنة بـ 3.73 فلس بحريني للسهم الواحد لنفس الفترة من عام 2025. كما ارتفع إجمالي الدخل الشامل العائد للمساهمين بنسبة 36% ليصل إلى 2.3 مليون دينار بحريني (6.1 مليون دولار أمريكي) مقارنة بـ 1.7 مليون دينار بحريني (4.5 مليون دولار أمريكي) للربع الثاني من عام 2025.

كما ارتفع إجمالي الدخل التشغيلي بنسبة 17% في الربع الثاني من عام 2026 ليصل إلى 6.7 مليون دينار بحريني (17.8 مليون دولار أمريكي)، مقارنة بـ 5.7 مليون دينار بحريني (15.2 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام الماضي.

وسجلت سيكو 2.8 مليون دينار بحريني (7.5 مليون دولار أمريكي) صافي ربح موحد عائد للمساهمين لفترة الستة أشهر الأولى من عام 2026، بانخفاض بنسبة 3% من 2.9 مليون دينار بحريني (7.7 مليون دولار أمريكي) للنصف الأول من عام 2025. ويرجع هذا الانخفاض إلى تراجع صافي الدخل من الرسوم لهذه الفترة. وقد بلغت ربحية السهم الواحد 6.91 فلس بحريني للستة أشهر الأولى من عام 2026 مقارنة بـ 7.15 فلس لنفس الفترة من عام 2025، في حين بلغ إجمالي الدخل الشامل العائد للمساهمين 2.3 مليون دينار بحريني (6.1 مليون دولار أمريكي) بما يعادل انخفاضاً بنسبة 25% من 3.1 مليون دينار بحريني (8.1 مليون دولار أمريكي) للستة أشهر الأولى من عام 2025، بما يعكس التغيرات في احتياطي القيمة العادلة للاستثمارات خلال الفترة.

بلغ إجمالي حقوق الملكية العائد للمساهمين في 30 يونيو 2026 ما قيمته 75.2 مليون دينار بحريني (199.4 مليون دولار أمريكي)، بانخفاض بنسبة 1% من 76.1 مليون دينار بحريني (201.8 مليون دولار أمريكي) في 31 ديسمبر 2025، نتيجة توزيع أرباح للمساهمين بقيمة 3.2 مليون دينار بحريني (8.5 مليون دولار أمريكي) عن العام 2025، تم دفعها خلال الربع الثاني من العام. وارتفع إجمالي الموجودات بنسبة 1% لنفس الفترة ليسجل 601.9 مليون دينار بحريني (1.6 مليار دولار أمريكي) مقارنة بـ 595.4 مليون دينار بحريني (1.6 مليار دولار أمريكي) في 31 ديسمبر 2025.

وشهدت فترة الستة أشهر من عام 2026 ارتفاع صافي إيرادات الاستثمار بنسبة 19% ليبلغ 2.5 مليون دينار بحريني (6.7 مليون دولار أمريكي)، مقارنة بـ 2.1 مليون دينار بحريني (5.6 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من عام 2025. وبلغ صافي الدخل من الرسوم لفترة الستة أشهر 5.0 مليون دينار بحريني (13.2 مليون دولار أمريكي)، بما يعكس انخفاضاً بنسبة 10% من 5.5 مليون دينار بحريني (14.7 مليون دولار أمريكي) في النصف الأول من عام 2025. من جانب آخر، ارتفع الدخل من العمولات والعمليات الأخرى بنسبة 5% خلال الفترة ليصل إلى 1.63 مليون دينار بحريني (4.3 مليون دولار أمريكي) مقارنة بـ 1.55 مليون دينار بحريني (4.1 مليون دولار أمريكي) لنفس الفترة من العام الماضي.

هذا وقد ارتفع إجمالي قيمة الأصول تحت الإدارة بنسبة 9% (شاملة التمويلات) ليبلغ ما قيمته 3.3 مليار دينار بحريني (8.9 مليار دولار أمريكي) في النصف الأول من العام، مقارنة بـ 3.1 مليار دينار بحريني (8.2 مليار دولار أمريكي) في نهاية عام 2025. ويرجع النمو في الأصول تحت الإدارة إلى الحصول على المزيد من التفويضات والاككتابات في الصناديق عبر فئات الأصول المختلفة، فضلاً عن استمرار تفوق أداء الصناديق والمحافظ تحت الإدارة.

وتعليقاً على أداء سيكو خلال الربع الثاني من عام 2026، صرح السيد عبدالله كمال، رئيس مجلس إدارة سيكو قائلاً: "يعكس أداء المجموعة خلال هذا الربع قوة وتنوع أنشطتنا، وقدرتنا على مواكبة ظروف السوق برؤية مستنيرة ونهج راسخ. وقد شهدت الإيرادات تعافياً قوياً مقارنة بالربع الأول من العام، وهو ما تحقق مع استمرارنا في تقديم أفضل الفرص الاستثمارية لعملائنا مع الالتزام التام بإدارة المخاطر في ظل ظروف السوق المتقلبة. الجدير بالذكر أن سيكو تتمتع بميزانية عالية السيولة، وجودة في الأصول، وقاعدة رأسمالية توفر للمجموعة مرونة استراتيجية. ويواصل مجلس الإدارة دعم استراتيجية المجموعة بما يعزز النمو ويحقق قيمة مستدامة للمساهمين."

وأضافت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو قائلة: "تؤكد النتائج الإيجابية والنمو المتواصل في الأصول تحت الإدارة ثقة عملائنا الراسخة، وكفاءة استراتيجيتنا الاستثمارية في ظل بيئة أعمال اتسمت بالتحديات. وقد ارتفع حجم الأصول المدارة إلى 8.9 مليار دولار أمريكي بنهاية الربع الثاني، مدعوماً بصافي تدفقات قوية خلال النصف الأول من العام، تركزت بشكل رئيسي في استراتيجيات الدخل الثابت والأسهم، حيث أطلقت سيكو المالية خلال الربع الثاني من العام صندوق سيكو الخليجي للتوزيعات في المملكة العربية السعودية، في خطوة تعزز مكانة سيكو المالية في السوق السعودية. وفي الوقت ذاته، نجحت خدمات سيكو المصرفية الاستثمارية في الحصول على تفويضات جديدة، إلى جانب الاستمرار في إنجاز المراحل النهائية لعدد من التفويضات المتوقع إتمامها هذا العام. كما احتفظت سيكو بالمركز الأول لأكثر الوسطاء نشاطاً للنصف الأول من هذا العام على أساس القيمة الإجمالية للتداول مستحوذةً على 53% من إجمالي الحصة السوقية."

جدير بالذكر أن سيكو فازت بعدة جوائز مرموقة خلال عام 2026 من بينها جائزة "أفضل بنك استثماري في البحرين" ضمن جوائز أفضل البنوك الاستثمارية من جلوبال فاينانس وورلد 2026 للعام السابع على التوالي، وجائزة "أفضل بنك استثماري" و "أفضل بنك في التنوع والشمولية في البحرين" ضمن جوائز يوروموني للتميز 2026، بينما فاز صندوق سيكو لأسهم الشرق الأوسط وشمال أفريقيا لشركة سيكو المالية بجائزة "صندوق الأسهم للعام" ضمن جوائز الأسواق المصرفية العالمية (GBM) الشرق الأوسط لعام 2026. كما اختارت مجلة فوربس الشرق الأوسط السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو، ضمن قائمة أفضل 50 مديراً للأصول في الشرق الأوسط لعام 2026.

سيكو مدرجة في بورصة البحرين تحت رمز التداول SICO-C، ويتوفر البيان الصحفي والمجموعة الكاملة للبيانات المالية على الموقع الإلكتروني لكل من سيكو وبورصة البحرين.

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8.9 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تشرف على شركتين تابعيتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسسية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس

مدير العلاقات العامة، سيكو

هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com